
       

 

 

 

Møtebok for Kirkelig fellesråd 

 

Møtedato: 03.03.2021 

Møtetid: kl. 13:00-14:00 

Møtested: Feda Bedehus og Kirketun 

 

 

Tilstede:  

Ann-Kristin Røyseland, Preben Forgard Lindland, Marit Homme, Åse Tønnessen Sæbø, Bjørg  Narvestad 

Fredriksen. Birgitte Kvinlaug og Sverre Elgvin Lied. 

 

Forfall: 

Sven Tommy Træland Grøtteland. 

 

Godkjenning 

A. Innkalling til møtet 

B. Møtebok 20.01.2021 

 

 

Saker 

Meldingssaker 

Sak 000006 Søknad om å montere nøkkelsafe 

Sak 000007 Personalsituasjonen 

Sak 000008 Korona 

 

Vedtakssaker 

Sak 003/21 Årsrapport Kirkelig fellesråd 2020 

Sak 004/21 Årsregnskap kirkelig fellesråd 2020 

Sak 005/21 Nye ovner og ny varmestyring Feda kirke 

Sak 006/21 Oppstart av arbeid med utvidelse av minnelund 

 

 

Kvinesdal, 3. mars 2021 

 

 

 

Åse Tønnessen Sæbø 

Signatur leder 

 

 

 

 

 

Per Øistein Rogstad 

Kirkeverge 

 

 



       

 

 

Sak 003/21 Årsrapport Kirkelig fellesråd 2020 

Vedlagt følger Årsrapport for Kvinesdal kirkelige fellesråd 2020. 
 
Årsrapport er delt opp i følgende kapitler, der målene for 2020 er tatt med: 
1. Fellesråd og utvalg, organisasjon og ressurser 
2. Personal og administrasjon 
3. Kirker 
4. Kirkegårder 
5. Regnskap og økonomi 
6. Fellesråd, menighetsrådene og kommunen 
7. Mål for perioden 2021-2024 
Kapittel 7 er basert på mål 2020 og økonomiplan 2021-2024. 
 

Forslag til vedtak: 

Kvinesdal kirkelige fellesråd vedtok framlagte årsrapport for 2020 med de endringer som kom fram i møtet. 

 

Vedtak: 

Kvinesdal kirkelige fellesråd vedtar framlagte årsrapport for 2020. 

 

 

Sak 004/21 Årsregnskap kirkelig fellesråd 2020 

Vedlagt følger årsregnskap for kirkelig fellesråd 2020. 

 

Driftsregnskapet viser et overskudd/mindreforbruk på kr 201.429. Dette skyldes i hovedsak reduserte 

kostnader til pensjon og lønn sammenlignet med budsjett. Lønnsoppgjøret ble utsatt på grunn av streik. 

Lønnsvekst som var svært begrenset i 2020, blir i sin helhet ført i 2021. 

 

Knaben kapell 

I 2020 var det mindre utleie enn normalt på grunn av korona. På høsten ble leiligheten leid ut til en ansatt på 

leirskolen. Likevel ble det et underskudd på driften på kr 18.402. Dette dekkes inn fra driftsfond Knaben 

kapell pr 31.12.2020 var fondet på kr 80.997,60. Agder og Telemark bispedømmeråd har gitt et tilskudd til 

ekstra gudstjenester i påsken. Dette bortfalt i 2020 på grunn av nedstengningen. 

 

Trosopplæring 

I 2020 fikk menighetene i Kvinesdal overført kr 456.000 i øremerkede midler til trosopplæring. Dette var en 

økning fra kr 444.000 i 2019. Det var et mindreforbruk på trosopplæring på kr 10 244,23. Pr 31.12.2020 var 

driftsfond til trosopplæring på kr 52.527,38.. 

 

Konfirmantarbeidet 

Konfirmantarbeidet hadde et overskudd på kr 33.237,41. Konfirmantleiren måtte gå ut i 2020, og derfor var 

det heller ingen inntekter på konfirmantinnbetaling. Tilskuddet fra fellesrådet sikret likevel et overskudd. 

Dette blir satt på fond for konfirmantarbeidet. Etter to år med underskudd og tapping av fondet, er det nå 

igjen et driftsfond for konfirmantarbeidet. 

  

LEVEL/SAMMEN 

Fondet til LEVEL/SAMMEN ble redusert fra kr 82.566,51 til kr 81.822,31 i 2020. Det var kun kurs for 

elever i voksenopplæringen i 2020.  

 

Investeringer 

I 2020 minnelunden ved Kvinesdal kirkegård ferdigstilt. Den ble kr 6.543,36 dyrere enn budsjettert. 

 



       

 

 

Fellesrådet fikk bevilget kr 250.000 til innkjøp av ny gravemaskin til Kvinesdal gravplass. Takket være god 

innbyttepris på den gamle gravemaskinen, ble det et overskudd på 45.000 på gravemaskinen. Netto 

mindreforbruk på investeringskapitelet blir kr 38.456.64. Dette legges til bundet investeringsfond. 

 

Konklusjon 

På tross av at 2020 var et krevende år, kom kirkelig fellesråd godt ut økonomisk i 2020. 

 

Forslag til vedtak: 

Kvinesdal kirkelige fellesråd fastsetter driftsregnskapet med et mindreforbruk på kr 201.429. Dette legges til 

disposisjonsfondet. Investeringsregnskapet har et mindreforbruk på kr 38.456.64. Dette legges til bundet 

investeringsfond 55508000.  

 

Vedtak: 

Kvinesdal kirkelige fellesråd fastsetter driftsregnskapet med et mindreforbruk på kr 201.429. Dette legges til 

disposisjonsfondet. Investeringsregnskapet har et mindreforbruk på kr 38.456.64. Dette legges til bundet 

investeringsfond 55508000.  

 

 

Sak 005/21 Nye ovner og ny varmestyring Feda kirke 

Vedlagt følger tilskuddsbrev fra Riksantikvaren på utskifting av rørovner i Feda kirke, og søknad om 

godkjening av utskifting. Vedlagt følger også kopi av oversendelsesbrev fra Agder og Telemark biskop til 

Riksantikvaren. 

 

Kirkelig fellesråd ble orientert i møte i november at det ble søkt om tilskudd fra Riksantikvaren for utskifting 

av rørovner i Feda kirke.  

 

Erfaringer fra i vinter med sterk kulde og lang oppvarmingstid bekrefter at det kan være tid for et nytt 

oppvarmingssystem i Feda. Det har vist seg at selv 12 timers varme ikke har gitt nødvendig 

komforttemperatur i kirken ved arrangement. 

 

Tiltaket er kostnadsberegnet til kr 550.000. Tilskuddet fra Riksantikvaren er på kr 300.000. Det ligger 

dermed inne en egenfinansiering på kr 250.000. Vi har stor tror på tiltaket med utskifting av ovner, og 

styringssystem som henter informasjon fra kalenderprogrammet som brukes i kirkelig fellesråd. Dette vil 

være langt mer hensiktsmessig enn dagens SD-anlegg.  

 

De ovnene som er tenkt brukt er TermIQ paneler fra Ensama. Dette er langbølgede stråleovner som skal 

sikre varme der folk er. Det vil også være mulig å forkorte tiden som trengs for å oppnå komfortvarme. 

Brevet fra Agder og Telemark biskop til Riksantikvaren skriver saksbehandler: 

«Vi har mottatt søknad fra Kvinesdal kirkelige fellesråd om å skifte ut gamle rørovner til 

TermIQ paneler fra leverandør Ensama. Ovnene er av typen langbølgede og ønskes 

montert innunder benkene. Det søkes også om utskifting av SD–anlegg til et som styres 

gjennom planleggingsverktøy. Samlet vil dette kunne gjøre oppvarmingen mer økonomisk 

og gi kortere perioder med høy oppvarming.» 

 

Under henvisning til regnskapssaken i dagens møte, vil vi foreslå å ta i fra disposisjonsfondet for å dekke inn 

ekstrakostnaden til ovner og varmestyring ved Feda kirke. 

 

Budsjett for tiltaket: 

Utgifter: 

Ovner med oppheng og gitter kr 320.000 



       

 

 

Montering kr 31.000 

Varmestyringssystem kr 80.000 

Oppkobling, kabling og nødvendig utstyr kr 119.000 

Totalt kr 550.000 

 

Finansiering: 

Fellesrådet kr 250.000 

Støtte fra Riksantikvar kr 300.000    

   

Totalt kr 550.000 

 

Dette innarbeides i investeringsbudsjett for kirkelig fellesråd. Alle priser er eks mva. 
 

Forslag til vedtak: 

Kvinesdal kirkelige fellesråd vedtar å gå inn for utskifting av varmeovner i Feda kirke og varmestyring.  

Prosjektet har en totalramme på kr 550.000. Tilskudd fra Riksantikvaren kr 300.000. Kr 250.000 dekkes inn 

fra fellesrådets disposisjonsfond. 

 

Vedtak: 

Kvinesdal kirkelige fellesråd vedtar å gå inn for utskifting av varmeovner i Feda kirke og varmestyring.  

Prosjektet har en totalramme på kr 550.000. Tilskudd fra Riksantikvaren kr 300.000. Kr 250.000 dekkes inn 

fra fellesrådets disposisjonsfond. 

 

 

Sak 006/21 Oppstart av arbeid med utvidelse av minnelund 

2. august ble ny navnet minnelund i Kvinesdal vigslet med plass for 32 urner. Det har blitt en fin plass og vi 

har fått gode tilbakemeldinger på den. 

 

Den første urnen ble satt ned allerede i juli. I løpet av tiden etterpå har tilbudet blitt mer kjent. Pr 18.2. er to 

minneplater klare for levering og urner kan settes ned snart, to urner til skal ned, men minneplatene er enda 

ikke satt i bestilling. 

 

Det betyr at vi har en utfordring med plass som vi bør ta tak i allerede nå. 32 urnegraver som det er plass til i 

dag, vil ikke være nok i et 20 års perspektiv. Gravene kan brukes om igjen etter 20 år, uavhengig om 

familien ønsker å beholde minneplaten eller ei. Festeordningen er slik at man ikke kan feste sted for urne, 

men man kan feste plass for minneplaten. Muren som minneplatene festes på, har plass til 50-60 navn. I 

tillegg kan muren mot vest brukes til minneplater. Det må i så fall anlegges et nytt urnefelt mellom epletreet 

og muren. Vi har allerede vært i kontakt med landskapsarkitekt Ådne Svalastog om å lage forslag til 

utvidelse. 

Vi ber kirkelig fellesråd gå inn for at vi arbeider videre med en utvidelse av området slik at tilbudet kan 

benyttes av de som ønsker det. Det er ikke et mål at alle skal benytte seg minnelunden, men det skal være et 

tilbud til de som trenger det. 

 

Forslag til vedtak: 

Kvinesdal kirkelige fellesråd er positive til at det startes et arbeid med å utvide minnelunden ved Kvinesdal 

kirkegård. 

 

Vedtak: 

Kvinesdal kirkelige fellesråd er positive til at det startes et arbeid med å utvide minnelunden ved Kvinesdal 

kirkegård. 

 


